
Rada Miejska w Siechnicach 
Radni Rady Miejskiej w Siechnicach 

Protokół nr LVII/22 

LVII Sesja w dniu 25 sierpnia 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:53.  

Po sprawdzeniu quorum, sesję nr LVII/22 Rady Miejskiej w Siechnicach rozpoczął przewodniczący Rady 
Miejskiej Roman Kasprowicz. 
W sesji uczestniczyło 21 radnych (obrady hybrydowe), Burmistrz Milan Ušák, Skarbnik Gminy, Sekretarz Barbara 
Kosterska, kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Siechnicach, radca prawny, goście. 

Porządek obrad: 
1. Wnioski do porządku obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji nr LIV/22, nr LV/22, nr LVI/22. 
4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 
5. Informacje i komunikaty burmistrza. 
6. Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę budżetową na rok 2022 Gminy Siechnice. 
7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siechnice. 
8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów zlokalizowanych w południowej części obrębu Ozorzyce, gmina Siechnice 
– ETAP I. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość składająca się z działki nr 609, 
obręb Święta Katarzyna, gmina Siechnice. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość składająca się  
z części działki nr 548/9, obręb Siechnice, gmina Siechnice. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 
czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest część nieruchomości składającej się z działek nr 369/4 
i 368/4, obręb Groblice, gmina Siechnice.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami, stanowiącymi 
zasoby komunalne Gminy Siechnice. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Szczepienia 
profilaktyczne przeciwko zakażeniom wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Siechnice  
w latach 2022-2024”. 

14. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LIX/361/14 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 10 kwietnia 
2014 r. w sprawie utworzenia Samorządowego Żłobka w Siechnicach i nadania statutu.  

15. Projekt uchwały zmieniający uchwałę zmieniająca uchwałę Nr LII/434/2018 r. z dnia 28 czerwca 2018 r. 
w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach 
i szkołach prowadzonych przez Gminę Siechnice. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski. 
 
Ad.1. Nie zgłoszono uwag i zastrzeżeń do porządku obrad. 
Ad. 2. Za przyjęciem porządku obrad LVII sesji głosowało 20 radnych. 

Wyniki imienne: ZA (20) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina 
Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina 
Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta 
Świech, Danuta Ziobrowska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Gądziński. 

Ad.3. Przyjęcie protokołów z sesji nr LIV/22, nr LV/22, nr LVI/22. 
Za przyjęciem protokołu z sesji nr LIV/22 głosowało 19 radnych.  

Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina 
Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina 



Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Nowak-Pokorny. BRAK GŁOSU (1) Piotr Gądziński 

Za przyjęciem protokołu z sesji nr LV/22 głosowało 19 radnych. 
Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina 
Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina 
Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat , Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Nowak-Pokorny. BRAK GŁOSU (1) Piotr Gądziński. 

Za przyjęciem protokołu z sesji nr LVI/22 głosowało 19 radnych.  
Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina 
Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina 
Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Nowak-Pokorny. BRAK GŁOSU (1) Piotr Gądziński. 

Ad. 4. Przewodniczący Rady poinformował do że do Biura Rady wpłynęła skarga mieszkanki Żernik 
Wrocławskich, którą przekaże po dzisiejszej sesji do przewodniczącej Komisji Skarg Wniosków i Petycji.  

Wpłynęło sześć zapytań na trzy udzielono odpowiedzi. Poinformował również, że na prośbę Burmistrza sesja 
planowana na 22 września br. odbędzie się w dniu 29 września br. 

Ad. 5. Burmistrz zaprosił radnych na Dożynki Gminne które odbędą się w dniu 27 sierpnia br. (sobota).  
Burmistrz przekazał, że zakończyły się prace włączenia się Powiatu Wrocławskiego do współfinansowania 
komunikacji zbiorowej na terenie gmin powiatu wrocławskiego. Powiat proponuje przydzielić gminie Siechnice 
kwotę ponad 300 000 tys. zł., jest to kwota najwyższa ze wszystkich gmin powiatu  wrocławskiego.  
Nadmienił, że w czerwcu odbywała się konferencja organizowana w Kątach Wrocławskich, z członkami zarządu 
powiatu wrocławskiego w tym wicestarostą, uczestniczyły wszystkie gminy powiatu na temat współfinansowania 
komunikacji zbiorowej. Dyskusja była również, o docelowym utworzeniu organizatora powiatowego transportu 
zbiorowego.  
Burmistrz Milan Ušák nawiązał do trudnej sytuacji komunikacji autobusowej, która miała miejsce w pierwszych 
dniach po weekendzie sierpniowym, której  przyczyną, była nieobecność kierowców DLA spowodowana okresem 
urlopowym. Z tego powodu mieszkańcy Gminy Siechnice zainicjowali pikietę pod Ratuszem od 16:30 do 18:00. 
Do pikiety nie doszło, jednak mimo tego Burmistrz skierował do wszystkich poprzez kanały elektroniczne, 
zaproszenie do spotkania. Kilkunastoosobowa grupa mieszkańców skorzystała z zaproszenia i w sposób bardzo 
merytoryczny wzięła udział w dyskusji zakończonej konkretnymi wnioskami. Obecni mieszkańcy zostali 
poinformowani o finalizacji kilkumiesięcznych rozmów z POLBUS-em zakończonych podpisaniem umowy, która 
odciąży DLA w około 40 procentach przewozów pasażerskich co zwiększy efektywność przewozów. Jest to pewien 
etap w tworzeniu sieci przewozów gminnych przez różnych przewoźników, również przy udziale Oławskiego 
Związku Powiatowo-Gminnego Przewozów Autobusowych. Burmistrz wyraża wdzięczność dla osób, które są 
nastawione w niezłośliwy sposób, ukierunkowany na dialog. W drugiej połowie września burmistrz zainicjuje 
spotkanie, aby wymienić uwagi na temat zmian, które będą wprowadzane w komunikacji autobusowej.   

Poinformował o planowanym uroczystym otwarciu obiektu wielofunkcyjnego, w tym świetlicowego  
w Kotowicach.  

Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącego, że będzie musiał opuścić sesję o godzinie 10:00, z uwagi na 
organizowane spotkanie przez wiceprezydenta Jakuba Mazura w Urzędzie Miejskim, które będzie dotyczyło 
kontynuacji, a może finalizowania rozmów na temat dofinansowywania przez samorządy aglomeracji przewozów 
kolejowych. 

W kolejnym komunikacie zwrócił się do przewodniczącej Rady Osiedla Święta Katarzyna pani Katarzyny 
Nowak Pokorny w sprawie organizacji zjazdu aut klasycznych na parkingu przy stacji PKP. Poprosił o zwrócenie 
się przez Radę Osiedla o zgodę właściciela tj. burmistrza na organizację takiej imprezy. Zgoda będzie wydana w 
trybie roboczym uzgodnień, zostaną ustalone z organizatorami warunki wykorzystania tego obiektu i terenu na 
potrzeby organizacji takiej imprezy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że strażacy z OSP Siechnice biorą czynny udział w usuwaniu 
śniętych ryby z terenu Odry, z terenu Bajkału.  Również biorą udział w poborze próbek na życzenie 
Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska. Również po ulewnych deszczach OSP Sulimów, brało udział 
w odpompowywaniu wody w Gminie Żórawina.  OSP jest w pełnej gotowości. 

Burmistrz Milan Ušák potwierdził, że teren jest monitorowany przez Straż Miejską i Ochotniczą Straż 

Pożarną, w szczególności OSP Siechnice. Woda ujmowana do celów produkcji wody pitnej jest na bieżąco badana 
i nie doszło do skażenia czy zagrożenia. Również woda na zbiorniku Laguna jest badana zgodnie z wymogami 
obowiązujących przepisów i parametry wody są bardzo dobre.  Ostatnie badanie było wykonywane na początku 
sierpnia i wyniki publikowane są na stronie Głównego Inspektoratu Sanitarnego również na stronie Siechnickiej 
Inwestycyjnej Spółki Komunalnej. Połączenie Odry poprzez starorzecza położone w lasach siechnicko-kotowickich 
jest również monitorowane przez Wody Polskie, natomiast innych niepokojących parametrów nie stwierdzono. 



Burmistrz jest w stałym kontakcie z miejskim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji we Wrocławiu. 

Burmistrz wraz z przewodniczącym Rady oraz kierownikiem Wydziału Edukacji uroczyście wręczyli akty 
powierzenia na stanowisko dyrektora szkół podstawowych z terenu gminy Siechnice na lata 2022-2027. 

 
Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym oraz § 76 pkt. 

5 Statutu Gminy Siechnice radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli ono dotyczy 
jego interesu prawnego.  

Ad.6. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę budżetową na rok 2022 Gminy 
Siechnice jest burmistrz.  

Skarbnik Agata Dudek-Golińska przekazała, że do przedłożonego projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na rok 2022 złożone zostały poprawki autorskie burmistrza. Wszystkie zmiany łącznie z poprawkami 
autorskimi zostały bardzo szczegółowo omówione na komisji. Jednocześnie poprosiła o wprowadzenie poprawki 
w pkt. 19 uzasadnienia w związku z zaktualizowanym wnioskiem Wydziału Edukacji o zwiększenie planu 
wydatków na zapewnienie dowozu uczniów do szkół i przedszkoli na terenie gminy Siechnice na kwotę 
304 341,45 zł.  
W wyniku dokonanych zmian budżet gminy otrzymuje wartości: dochody gminy wynoszą 201 742 125, 28 gr. z 
tego dochody bieżące 163 232 566,06, majątkowe 38 509 559,22. Wydatki budżetu przyjmują wartość 
266 619 142,48 zł z tego bieżące 168 862 692,83 zł i majątkowe 97 756 449,65. z tego zadania inwestycyjne 
96 756 449,65 zł. 
Deficyt budżetowy ulega zmniejszeniu i wynosi 64 877 017,20 sfinansowany wolnymi środkami w kwocie 
24 991 735 zł. 
Przychodów wynikających z rozliczenia środków z unii europejskiej - kwota bez zmian i spłaty udzielonej  
z budżetu 2019 roku pożyczki na rzecz Stowarzyszenia Wolna Przedsiębiorczość -kwota bez zmian. 
Przychody budżetu otrzymują łączną wartość 70 511 017,20 zł. Suma rozchodów pozostaje bez zmian. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Radny Łukasz Kropski – zadał pytanie burmistrzowi o klucz przyznawania podwyżek, które zaplanowane 
są w budżecie oraz czy w Wieloletniej Prognozie Finansowej planowane jest wprowadzenie ul. Świętego Floriana. 
Nadmienił, że po wybudowaniu dodatkowej części Remizy ulica będzie niezbędna. 

Przewodniczący Rady powiedział, że będzie budowany łącznik między ulicą Floriana a ul. Kościelną.  
Burmistrz uzupełnił wypowiedź przewodniczącego, że połączenie jest projektowane na odcinku 

niezbędnym w zakresie wjazdu i wyjazdu z działki od strony działki parafialnej. Część ulicy Świętego Floriana musi 
powstać przed zakończeniem inwestycji rozbudowy Remizy i modernizacji starej części.  Burmistrz odpowiedział 
na pytanie dot. podwyżek dla pracowników, że kryteria są obiektywne podwyżki przyznane będą dla tych którzy 
na to zasługują.  

Radna Anna Schindler –zasygnalizowała, że przyznając 730 tys. na budowę II etapu ul. Świętego Krzyża 
dochodzimy już do sumy ponad 7 mln. dla budowy pierwszego i drugiego etapu tej drogi. 
Burmistrz stwierdził, że sprawa realizacji inwestycji przy ul. Polnej w Iwinach ma podobny zakres jak II etap 
budowy ul. Świętego Krzyża, jednak ta w Iwinach choć może prostsza, jest realizowana później i oferta 
wykonawcy była bardzo niska, nawet jak na ówczesne warunki rynkowe. Ponadto, budowa kilometra drogi musi 
wygenerować koszt kilku milionów.  
Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2022 Gminy Siechnice głosowało 20 radnych, 1 
radna wstrzymała się od głosu. Uchwała otrzymuje nr LVII/502/22 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 25 sierpnia 
2022 r. 
Wyniki imienne: ZA (20) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, 
Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, 
Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, 
Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Schindler 

Ad.7. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Siechnice jest burmistrz.  

Skarbnik Agata Dudek-Golińska zaznaczyła, że do przedłożonego projektu uchwały WPF zostały 
wprowadzone poprawki autorskie burmistrza związane są z wprowadzeniem zadania i umożliwieniem podpisania 
umowy na dowóz dzieci do szkół. Dodatkowo wprowadzono zadanie i zmieniono nazwę dotyczącą rozbudowy 
budynku remizy strażackiej w Siechnicach  na rozbudowa remizy strażackiej ochotniczej straży pożarnej Siechnice 
wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego, nadzoru inwestorskiego oraz wyposażeniem. Kwota 1 500 000,00 zł. 
zdjęta z 2022 r. zasila zwiększenie roku 2023 i 2024. Dodatkowym źródłem finansowania realizacji zdania są 



przesunięte środki w wysokości 500 000,00 zł. z rządowego funduszu inwestycji lokalnych oraz wolne środki 
rezerwy majątkowej. Zdania, które uzyskały dofinansowanie w ramach polskiego ładu wprowadza się do budżetu 
w momencie dysponowania promesą wstępną. Promesy gmina otrzymała. Zadania należy rozpisać finansowo 
inaczej z uwagi na procent uzyskanego dofinansowania i konieczność zabezpieczenia w pierwszej kolejności  
w budżecie środków własnych na realizację zadania, gdyż środki wypłacane z promesy są w końcowym etapie 
realizacji inwestycji.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Brak dyskusji do projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siechnice głosowało 21 
radnych. Uchwała otrzymuje nr LVII/503/22 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

Ad.8. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów zlokalizowanych w południowej części obrębu Ozorzyce, gmina 
Siechnice – ETAP I jest burmistrz. 

Kierownik WPN Barbara Borkowska wyjaśniła, że projekt planu miejscowego jest opracowywany na 
podstawie uchwały z roku 2013 i został poddany procedurze zgodnie planowaniem i zagospodarowaniem 
przestrzennym oraz został zaopiniowany i uzgodniony. Tereny które nie uzyskały zgody Ministra a w aktualnie 
obowiązującym planie były przeznaczone pod zabudowę zagrodową to te zapisy zostały utrzymane. 
Przedstawiła wniosek sołtys w sprawie dokonania korekty rysunku planu, który polega na przedłużeniu drogi 
publicznej w celu umożliwienia dojazdu do działki poprzez drogę publiczną. Projekt planu był etapowany  
w studium i poprzednio obowiązującym planie w tym miejscu był projektowany przebieg drogi wojewódzkiej  
której prawdopodobnie nie będzie. Podkreśliła, że wniosek jest uzasadniony ze względu na możliwość połączenia 
z gminą Żórawina. Zmiana w stosunku do planu powodowałby konieczność dopisania w tekście paragrafu 19 ... 
ustala się tereny aktywności gospodarczej oznaczone na rysunku planu symbolem 1AG, 2AG .... Nie zmienia to 
zasad dotyczących własności działek prywatnych mieszkańców. Zmiana dotyczy przeznaczenia wyłącznie na 
drodze gminnej zgodnie z rysunkiem.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię wraz z poprawką dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wstrzymał się z wydaniem opinii do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radny Andrzej Dulski dopytał o szerokość przedłużonego odcinka. 
Kierownik Barbara Borkowska odpowiedziała, że 10 m. 
Radny Łukasz Kropski zadał pytanie czy taka zmian nie spowoduje zastrzeżeń nadzoru? 
Kierownik Barbara Borkowska odpowiedziała, że istnieje taka ewentualność, zawsze istnieje ryzyko, że 

wojewoda będzie miał zastrzeżenia i uchwałę uchyli a konsekwencją jest ponowne rozpatrzenie z koniecznością 
ponownego wyłożenia. Jest to mało istotna zmiana, która nie wpływa na charakter planu miejscowego i nie 
wpływa na prawo własności nieruchomości. Konsultowano zmianę z projektantem planu, omówiono na komisji 
jak również nie ma ingerencji w nieruchomości prywatne. 
Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
zlokalizowanych w południowej części obrębu Ozorzyce, gmina Siechnice – ETAP I głosowało 20 radnych. Uchwała 
otrzymuje nr LVII/504/22 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
Wyniki imienne: ZA (20) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, 
Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, 
Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat , Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, 
Danuta Ziobrowska. BRAK GŁOSU (1)Anna Schindler 

Ad. 9. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość składająca się z działki nr 
609, obręb Święta Katarzyna, gmina Siechnice jest burmistrz.  

Kierownik WPN Barbara Borkowska –projekt uchwały dotyczy działki w Świętej Katarzynie przeznaczonej 
pod cmentarz. Podkreśliła, że jest to kolejna umowa dzierżawy przedłużająca dotychczasową z przeznaczeniem 
na cele rolne. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 
3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość składająca się z działki nr 609, obręb Święta Katarzyna, 



gmina Siechnice głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje nr LVII/505/22 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 
25 sierpnia 2022 r. 

Ad.10. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość składająca 
się z części działki nr 548/9, obręb Siechnice, gmina Siechnice jest burmistrz.  

Kierownik WPN Barbara Borkowska - uchwała dotyczy kolejnej umowy dzierżawy działki przeznaczonej 
jako zaplecze dla budowy ośrodka zdrowia w Siechnicach.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość składająca się z części 
działki nr 548/9, obręb Siechnice, gmina Siechnice głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje nr LVII/506/22 z 
dnia 25 sierpnia 2022 r. 

Ad. 11. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest część nieruchomości składającej się z działek nr 
369/4 i 368/4, obręb Groblice, gmina Siechnice jest burmistrz.  

Kierownik WPN Barbara Borkowska  - jest to kontynuacja dzierżawy z wykorzystaniem nieruchomości 
na potrzeby mieszkańców jako teren rekreacyjny.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest część nieruchomości składającej się z działek nr 
369/4 i 368/4, obręb Groblice, gmina Siechnice głosowało 20 radnych, 1 radna wstrzymała się od głosu. Uchwała 

otrzymuje nr LVII/507/22 z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
Wyniki imienne: ZA (20) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, 
Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, 
Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, 
Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Alina Kłosowska. 

Ad. 12. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami, 
stanowiącymi zasoby komunalne Gminy Siechnice jest burmistrz. 

Kierownik WPN Barbara Borkowska na wstępie omawiania uchwały autopoprawką skorygowała w § 22 
nr uchwały z roku 2008 obecnie obowiązującej w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami. Korekta 
uchwały dotyczy nazwy Gminy Święta Katarzyna na Gmina Siechnice i z Wójta Gminy Święta Katarzyna  
na Burmistrza Siechnic.  Ponadto w uchwale koryguje się zgodnie z rozstrzygnięciem nadzorczym wojewody  
z 2008 r. uchylone paragrafy 13 i 19  ust. 1 i paragraf 22. Natomiast zasadniczą zmianą w uchwale jest zmiana 
paragrafu 11 dotycząca bonifikat ze sprzedaży lokali.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Radny Łukasz Kropski zadał pytanie Burmistrzowi czy planuje się w najbliższym czasie budowę budynku 
komunalnego w Świętej Katarzynie?  Jeżeli tak, to jakie kwoty w tym zakresie są przeznaczone w WPF-e? 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma kwot wpisanych w WPF-ie. Urząd od 3 lat pracuje nad tym, żeby 
budynek realizować w formule partnerstwa publiczno-prywatnego.  Drugi scenariusz, który jest rozważany to 
wykorzystanie części kwot pochodzących ze sprzedaży lokali w tych budynkach i finansować zakup lokali  
w inwestycjach deweloperskich i przekazywać mieszkańcom. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
W wyniku ponownego głosowania w sprawie podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zasad 
gospodarowania nieruchomościami, stanowiącymi zasoby komunalne Gminy Siechnice głosowało 21 radnych. 
Uchwała otrzymuje nr LVII/508/22 z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
  Ad. 13. Wnioskodawcą uchwały Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. 
„Szczepienia profilaktyczne przeciwko zakażeniom wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Siechnice w 
latach 2022-2024” jest burmistrz.  



Projekt uchwały w sprawie  w sprawie  przyjęcia  programu  polityki  zdrowotnej  pod nazwą  szczepienia  
profilaktyczne   przeciwko  zakażeniom  wirusem  brodawczaka  ludzkiego  HPV w gminie  Siechnice  na  lata  
2022-2024.  zreferował kierownik Wydziału Spraw Społecznych Maciej Skwara. Program do realizacji w tym roku 
polega na włączeniu do programu  szczepienia  również  chłopców, z tego  względu   zmieniły  się  wymagania  co 
do szczepionek, które  będą  dopuszczone  w projekcie. Rekomendowane  szczepionki  dla  dziewczynek  są to  
szczepionki  2,3 i 4 walentne natomiast  szczepienia  chłopców  rekomendowane  są  szczepionki  4 i  9 walentne 
dlatego  w tym  programie  wymóg jest stosowania  szczepionek  4 bądź  9 walentnych. Program przewidziany  
jest na trzy kolejne  lata , z  roczników  2009, 2010 i  2011. Program umożliwia  szczepienie  wszystkich dzieci  
mieszkających  na  terenie  gminy,  które zameldowane są na  czas  stały  bądź   tymczasowy. Budżet  programu  
wynosi  856 500 zł obejmuje  koszt zakupu  szczepionki, wykonania  szczepienia, badań  lekarskich, utylizacja, jak 
również akcji edukacyjnej, informacyjnej ewaluacji tego programu i jego monitorowania.   
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. 
„Szczepienia profilaktyczne przeciwko zakażeniom wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Siechnice w 
latach 2022-2024” głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje nr LVII/509/22 z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

Ad. 14. Wnioskodawcą uchwały zmieniający uchwałę nr LIX/361/14 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 
10 kwietnia 2014 r. w sprawie utworzenia Samorządowego Żłobka w Siechnicach i nadania statutu jest burmistrz.  

Projekt uchwały zreferowała Wydziału Edukacji Wioletta Odorczyk wyjaśniła zmianę uchwały, która 
wynika z zastrzeżenia Wydziału Prawnego Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we 
Wrocławiu. Zastrzeżenie dotyczy podjętej uchwały na sesji w dniu 7 lipca br.  a dotyczy zapisu § 7 pkt. 5. 
...przedstawienia przez rodzica zaświadczenia lekarskiego o stanie zdrowie dziecka. Rada nie ma możliwości 
nałożenia na rodziców obowiązku przedłożenia zaświadczenia lekarskiego. W związku z powyższym wprowadza 
się zapis ...przedstawienia przez rodzica w przypadku dziecka niepełnosprawnego oświadczenia lub 
zaświadczenia zawierające dane o stanie zdrowia dziecka oraz ewentualnej niepełnosprawności. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę nr LIX/361/14 Rady Miejskiej w 
Siechnicach z dnia 10 kwietnia 2014 r. w sprawie utworzenia Samorządowego Żłobka w Siechnicach i nadania 
statutu głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje nr LVII/510/22 z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

Ad. 15. Wnioskodawcą uchwały zmieniającej uchwałę Nr LII/434/2018 r. z dnia 28 czerwca 2018 r. w 
sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 
którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę 
Siechnice jest burmistrz. 

Projekt uchwały zreferowała kierownik Wydziału Edukacji Wioletta Odorczyk poinformowała, że zmiana 
uchwały podyktowana została zmianą ustawy o systemie oświaty, która wprowadza od 1 września br. pierwszy 
etap standaryzacji zatrudnienia w przedszkolach i szkołach m.in. nauczycieli pedagogów specjalnych.  Zmiana 
polega na wprowadzeniu pedagoga specjalnego z pensum w wymiarze 22 godzin tygodniowo.   
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę Nr LII/434/2018 r. z dnia  
28 czerwca 2018 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach 
prowadzonych przez Gminę Siechnice głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje nr LVII/511/22 z dnia 25 
sierpnia 2022 r. 

Ad. 16. Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły interpelacje natomiast wpłynęło sześć zapytań 
w tym na trzy zostały udzielone odpowiedzi. 

Ad.17.  Radny Łukasz Kropski zgłosił dwa wnioski. Pierwszy wniosek dotyczy zarządzenia wyborów 
Młodzieżowej Rady Gminy niezwłocznie po rozpoczęciu roku szkolnego w terminie najlepiej do końca 
października br. drugi wniosek to kontynuacja wniosku z poprzedniej sesji odnośnie utrzymywania nagrań z sesji 
na platformie e-sesja zaraz po sesji bez napisów.  
Radny Jakub Kłosiński – zapytał o termin wizyty na szkole w Siechnicach?  



Przewodniczący odpowiedział, że nie otrzymał informacji. 
Radna Anna Schindler zgłosiła wniosek o zamieszczanie w BIP-ie w informacjach o podejmowanych uchwałach 
adnotacje o ewentualnie podjętych rozstrzygnięciach nadzorczych przez wojewodę dolnośląskiego. 
Przewodniczący Rady potwierdził przyjęcie wniosku radnej. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesji przewodniczący zamknął obrady LVII sesji Rady Miejskiej.   

 

 
Przygotował(a): IP. 

  


